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Alweer een jaar verstreken de tijd vliegt ondanks dat je met pensioen bent, 

Wat is er afgelopen jaar in en rond de kantine,kleedkamers en velden gedaan 

door de DMP? (DinsdagMorgenPloeg) 

Naast reguliere snoeiwerk van de laurier en het afsteken van de kanten langs 
de velden het maaien langs de slootkanten en rond de voetbalvelden de 

puppybak  en het vele blad wat geruimd moest worden. 

Zijn de stoeltjes op de tribune met een “vlammenwerker” bewerkt en zie 
daar de echte rode kleur is terug. Voor de overkapping kan een windscherm 
(zijldoek) geplaatst worden hiervoor zijn de nodige werkzaamheden 
uitgevoerd. Ook zijn er voor de drie grote parasols ankers in de grond 
gemaakt waar de poten stormvast in kunnen staan. 

De puppy-bak is geheel gerenoveerd, langs de binnen kant van de boarding 
zijn kunststof stroken gelegd en de wanden zijn opnieuw gepimpt met dank 
aan Hanken administratiekantoor en DNN Dakwerken het is een mooi geheel 
geworden. 

De deuren van de kleedkamers en werkplaats zijn geverfd en op 
dit moment van schrijven worden de trespa boei delen in de verf gezet met 
een twee componenten verf zodat de grauwe kleur verdwijnt en alles weer 
fris is. 

Op de tribune zijn leuningen van roestvrijstaal gemaakt zodat eenieder veilig 
op de plaats kan komen. 



De timmerlieden  zijn drukdoende om in de opslag nog een 
kastenwand te maken voor allerlei attributen van de elftallen. 

Helaas zijn er ook herstelwerkzaamheden te doen b.v. als er lampen van het 
plafond worden geslagen of dat de modder in de kleedkamers tot aan het 
plafond zit en de kopse kant van de tribune (oostkant) als urinoir gebruikt 
wordt. Ook zijn de sigarettenpeuken op de tribune en rond het veld in groten 
getale aanwezig en er worden zelfs pizza’s bezorgd (gezien de inhoud van de 
afvalcontainers) en in de dug-outs worden zakjes gevonden met een groen 
takje erop en stuk gegooide bierflessen. 

Het is jammer dat dit gebeurt. maar dat weerhoudt de DMP-ploeg niet om in 
alles netjes en strak in het weekend voor de dag te komen voor onze leden en 
bezoekers, vaak krijgen we ook complimenten dat alles er keurig bij ligt, dat is 
een visitekaartje voor onze club en dat willen we graag zo houden met elkaar. 

Ook is er een droevige melding ,afgelopen jaar overleed Albert Weggemans, 
Albert was meer dan tien jaar op de dinsdag present en zorgde dat de tribune 
en dug-outs spic en span waren voor het weekend we zullen Albert missen. 

Vier nieuwe leden t.w.  Nico Klingenberg, Erik Niers, Henk Klaassen en Martin 
Levelink sloten dit jaar aan op de dinsdagmorgen. een welkome versterking 
van de nu uit 25 man bestaande ploeg 

Tot slot wensen wij alle SVV’04 ers geweldige kerstdagen en een sportief 
maar vooral gezond 2025. 

                                                                              Wim Wesselink 

 

                                                                     

                                                                                                                                                                            


